
 

       

 

DAGSORDEN 

Skolebestyrelsen 
Tirsdag d. 24. oktober 2024 

kl. 17.00 – 19.30 i forhallen v. aulaen 
 

 
Der vil være brød med ost / pålæg til mødet 

Mødedeltagere: 
 

Malene Freund - næstformand 

Tu (Do) Le Dinh Tryk  

Christina Clausen Decker  

Anne Fricke Rudbeck - formand 

Helle Pedersen 

Jeannette Grønbæk  

Louise Juhl Andersen 

Morten Lønne Nøjsen 

Anna-Pia Højlund  

Victor Bang - formand 

Laust H. Petersen - Næstformand  

Elevrødder kan gå kl. 18.00 

 

Anette Staub/AS 
Teddy Lykke Bisgaard/TB 

 

 

Andre inviterede: 
 

 

Dagsorden & referat 
 

Pkt Tid Indhold Form Referat 

 

10 

 

5 

 

Godkendelse af 

dagsorden.  

 

A  

 

Dagsordenen blev godkendt.  

De to nye elevrådsrepræsentanter blev taget godt imod. 

 

 

 

11 

 

 

15 

 

Gennemgang af 

trivselsmålingen via 

uddannelsesstatistik 

 

O - D 

 

Teddy gennemgik målingen, som vi er glade for da Bregnbjergskolen 

har nogle gode tilbagemeldinger på punkterne ”faglig trivsel”, ”social 

trivsel”, ”ro og orden” og ”støtte og inspiration”. Elevrådet har drøftet 

undersøgelsen og peget på gode tiltag. 

 

 

12 

 

 

20 

 

Drøftelse af princip 

for badning i 

forbindelse med 

idræt. 

 

D - B 

 

Skolen oplever at en del børn ikke ønsker at bade og her er 

spørgsmålet om vi skal udarbejde et lokalt princip. Nogle forældre står 

stejlt på at deres børn ikke skal bade. 

Bestyrelse udarbejder ikke et princip, men det er ønskeligt at børn 

bader efter idræt. Vi skal arbejde med at gøre det atraktivt og mere 

trygt at gå i bad, som en helt naturlig ting.  

I svømmehallen er der intet problem. 

 

13 

 

30 

 

Bestyrelsens indsats 

for børn der ikke; 

 kan -vil -må komme i 

skole 

Drøftelse og 

opfølgning på slides 

fra Fællesrådsmødet 

 

O 

 

Dele af fællesrådsmødets slides blev vist for bestyrelsen. Anne fortalte 

om erfaringer de har gjort sig oppe i Ikast-Brande kommune, hvor de 

er lykkes med at nedbringe elevfraværet – Især fordi der er en 

tovholder på de komplicerede sager, en tovholder som akn arbejde på 

tværs af afdelinger og koordinere indsatser. 

 



 

 

Skolen har en god systematik omkring opfølgning af fravær og arbejder 

fortsat på at nedbringe fraværet. Eleverne skal føle sig som en vigtig 

del af fællesskabet. 

 

 

14 

 

 

10 

 

Nyt fra 

• Ledelse 

• SFO 

• Elevråd 

• Personale 

• Forældre 

 

B 

Ledelse: Eleverne på 5 årgang har lige vundet en fair-play pokalen i dag 

i skoleskak.  

Vi har før ferien måtte afskedige to dygtige medarbejdere da vores 

økonomi er belastet. Det giver naturligvis nogle dønninger i 

personalegruppen. 

 

SFO: Vi havde en god efterårsferie, igen kom mange af de tilmeldte 

børn ikke, men dem der mødte op de hyggede sig og havde nogle gode 

dage. Torsdag var børnene i Madsbypark i Fredericia. Ellers så 

forbereder vi os til Halloween, som vi afholder den 31/10. Den glæder 

vi os til og vi har igen i år en voksen som kommer og maler børnenes 

ansigter. 

 

Elevråd: Vi har fået valgt et godt elevråd, som er aktive og glæder sig til 

at søge indflydelse. 

 

Personale: Skolens økonomi fylder jo også blandt personalet.  

 

Forældre (Efter henvendelser): Hvis man er utilfreds med elever, som 

skaber uro eller andet, så er det vigtig at tage kontakt direkte til 

lærerne og skolens ledelse. 

 Forum Vojens arbejder med at belægningen på cykelstierne skal 

fornyes. 

Busserne er kun for børn på 0.-3. årgang, fra 4 klasse og opover skal 

børnene cykle eller gå. evt. køres. 

 

15 

 

20 

 

Økonomi 

gennemgang. 

Bilag på mødet 

 

 

O - D 

Anette gennemgik skolens forbrug pr. 1. oktober. Skolens forventede 

underskud ved årets afslutning ligger på lige i overkanten af 4 

millioner. Der arbejdes hårdt for at nedbringe merforbruget og derfor 

er der reduceret med to medarbejdere – men effekten er der først i 

2025. 

 

 

16 

 

10 

 

Drøftelse af brug af 

skærm i SFO 

 

D 

 

SFO`s brug af skærm, særlig TV blev diskuteret. Hvorfor har man i det 

hele tager tv i SFO? Personalet i SFO har fokus på brug af TV.  

 

 

17 

 

15 

 

Præsentation af 

skolens strategi 

forslag 

 

O -D 

 

Punktet tages op på næste SB-møde. 

 

18 

 

5 

 

Evt. 

 

A 

Møde på Ungeuniverset med de øvrige samarbejdsskoler D. 21.1.25 

kl.17 -20. Rød tråd – overgange. 

 

Skoledistriktet her i Vojens er lidt specielt sammensat.  

 

Vi fik ikke fejret personalets dag så derfor er der en overraskelse p vej. 

 

Punkter til kommende møder – nye markeres med FED 
 

● Forældreinvolvering og ambassadører for Bregnbjergskolen. Møde med forældre.    
● De gode historier. 
● Forventninger til forældre 



● Sprog og kommunikation 
● Værdigrundlag 
●                                        

●  

●  
●  

 

D Dialog - O Orientering - B Beslutning - H Høring – A Andet 
 


